
Title (en)
Cover and method of upholstering a seatbun of a vehicle seat.

Title (de)
Überzug und Verfahren zum Überziehen eines Kissens eines Fahrzeugsitzes.

Title (fr)
Coiffe et procédé pour recouvrir un coussin de siège de véhicule automobile.

Publication
EP 0597756 A1 19940518 (FR)

Application
EP 93402697 A 19931103

Priority
FR 9213404 A 19921106

Abstract (en)
The cover includes a plate, a skirt (6) and a fold (7) which are an extension of one another and are intended to cover the top of a cushion, at least
over most of its sides (3b) and a band (3c) corresponding to its underside, at least most of the length of the free edge of the fold (7) being pleated
and tensioned by sewing (along 12) this edge in its previously pleated state onto an inextensible string extending without folding along the said
edge. <IMAGE>

Abstract (fr)
La coiffe comporte un plateau, une jupe (6) et un rabat (7) se prolongeant mutuellement et destinés à recouvrir le dessus du coussin, au moins la
plus grande partie de ses flancs (3b) et une bande correspondante de son dessous (3c), au moins la plus grande longueur du bord libre du rabat (7)
étant plissée et tendue par couture (en 12) de ce bord en son état préalablement plissé sur un cordon inextensible s'étendant sans pli le long dudit
bord. <IMAGE>
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